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Aktivnosti načelnika opštine 

Obilježen Dan borca 

 Povodom Dana boraca odbrambeno-
otadžbinskog rata delegacije načelnika 
opštine i Boračke organizacije opštine 
Prijedor , te delegacije ostalih  boračkih 
organizacija , pripadnika oružanih snaga  i 
političkih partija položile su vijence na 
centralni spomenik „ Za krst časni“. 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić  
ovom prilikom  je istakao da je ovo dan 
kada se trebamo prisjetiti svih onih koji su 
se borili i izborili za Republiku Srpsku. 
 

 
 
„Posebno se ovog dana prisjećamo onih 
koji su svoje živote položili u temelje 
Republike Srpske, a ujedno je ovo dan 
kada dajemo podršku boračkim 
udruženjima i udruženjima porodica 
poginulih i svima onima koji su najviše 
podnijeli strahote rata da ih nećemo 
zaboraviti i da ćemo mi u opštini Prijedor 
zajedno sa njima gradatiti bolje uslove za 
njihov život “-kazao je Pavić. 
Predsjednik Boračke organizacije opštine 
Prijedor Radovan Rajilić je istakao da je da 

su  borci sa velikom voljom, željom i 
hrabrošću stvorili Republiku Srpsku , 
darovali je svome narodu i dali je na 
upravljanje izabranim predstavnicima. 
 „Od njih očekujemo da  je korektno i 
pošteno vode, dajući što kvalitetniji život  
ne samo nama već i  našoj djeci i budućim 
naraštajima u Republici Srpskoj , rekao je 
Rajilić. 
Obilježavanje Dana boraca odbrambeno-
otadžbinskog rata počelo je u crkvi Svete 
trojice  kada su predstavnici Boračke 
organiazacije održali parastos poginulim 
saborcima,a potom je održana svečana 
sjednica Predsjedništva ove organizacije. 
Na ovoj sjednici  su pored prigodnih 
obraćanja i govora gostiju, nagrađeni 
najbolji literarni i likovni radovi 
prijedorskih osnovaca  i uručena   
priznanja za ljude koji su najviše 
doprinijeli radu ove organizacije. 
Plaketu sa srebrnim krstom dobili su 
Dragutin Rodić, Predrag Prcać , Kulturno 
umjetničko društvo“ Kozara“ iz Čirkin 
Polja i Treći pješadijski Republika Srpska 
puk, a uručeno je i osam zahvalnica sa 
likom Zorana Karlice za one koji su svojim 
angažovanjem doprinose radu boračke 
organizacije. U okviru obilježanja Dana 
boraca odbrambeno-otadžbinskog rata 
predstavnici opštinske boračke 
organizacije obišli su  šest porodica  
poginulih , ratnih vojnih invalida i boraca. 
 
 
Parking servis 
  
U  opštinskom  Odsjeku sa saobraćaj i 
parkinge  u toku 2011. godine ostvaren je 
ukupan prihod od 330.532,20 KM  , što je 
za  jedan  odsto više  nego 2010. godine  , 
potvrdio je  šef ovog   Odsjeka  Aleksandar 
Jeftić. 
-Ovo je  najbolje ostvaren prihod od 
postojanja parking servisa tačnije od 
početka 2007.godine, što pokazuje da je 
godina iako krizna bila godina u kojoj su 
građani uredno plaćali parkiranje, kazao je 
Jeftić. 
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On je dodao da  prihod ostvaren od prodaje 
348.600  karata   na parking automatima  
iznosi 278.877,20 KM što je za sedam 
odsto više nego 2010. godine, a prihod od 
blokiranja vozila 39.725 KM što je za 28  
odsto manje nego prošle godine,  rekao je 
Jeftić. 
Tokom 2011. godine izdato   je 127  
mjesečnih  parking karti,  što je za šest   
odsto više  nego 2010. godine,  te uručeno  
105  besplatnih   parking karti za invalidne 
osobe. 
On je dodao i da je izvršeno 1183 
blokiranja vozila na parkiralištima i 
nedozvoljenim mjestima od čega je 704 u 
saradnji sa komunalnom policijom i 84 u 
saradnji sa saobraćajnim inspektorom, a   
što je za  23odsto manje u odnosu na  
prethodnu godinu. 
Budući da je broj blokiranih vozila manji 
za 23 odsto, po  tom osnovu ostvaren je 
prihod od 39.725 KM ili 28 odsto manje 
nego 2010.godine. 
Jeftić je potvrdio da se naplata vršila na 
470 parking  mjesta. 
 
Stipendije 
 
Opština Prijedor  je za  školsku 2011/12. 
godinu dodijelila 85 novih   stipendija  , 
odnosno  55  studentskih   i 30  stipendija 
za učenike srednjih škola. Načelnik 
Odjeljenja za društvene djelatnosti LJiljana 
Babić je potvrdila da opština Prijedor,  
pored 130 stipendija koje su ranije 
dodijeljene, stipendira ukupno  215 
studenata i učenika. 
„Na konkurs koji je raspisan u novembru 
prošle godine prijavilo se 345 kandidata 
zainteresovanih za stipendiranje , od kojih 
je 240 ispunjavalo uslove konkursa od 
kojih  127 studenata i 113 učenika“- kazala  
je Babićeva.      
Ona je dodala da je bodovanje i rangiranje 
prijavljenih kandidata izvršeno prema 
Pravilniku o stupendiranju,a presudni 
kriterijumi su bili deficitarnost struke,  
uspjeh u studiranju ili učenju i socijalni 
status.Budžetom oppštine su za stipendije 
predviđena  sredstva u iznosu od 300 000 

KM.Studentska stipendija iznosi 100, a 
učenička 60 KM. 
 
Slabo punjenje opštinskog budžeta 
 
Načelnik  Odjeljenja  za finansije u 
Administrativnoj  službi opštine Prijedor   
Biljana Malbašić  izjavila je da je  je u prva 
dva mjeseca  punjenje  opštinskog budžeta  
bilo  loše. 
„Izuzme li se koncesiona naknada  koja je 
jednokratna,u januaru  je plan njegovog  
punjenje  ostvaren  sa  70 % ,dok u  
februaru  još niži  procenat  i iznosi 59,7% 
„kazala je ona. 
Malbašićeva  je rekla  da je planom 
predviđeno  da se u opštinski budžet  
mjesečno  slije oko 2,8 miliona KM  i 
dodala  da unatoč  znatno lošijem 
njegovom  punjenju za sada  redovno  
izmiruju  svoje obaveze. 
 
 
Stambeno zbrinjavanje Roma 
 
U opštini Prijedor organizovano je 
potpisivanje ugovora sa 13 korisnika u 
okviru Projekta „ Stambeno zbrinjavanje 
Roma  u 2010.godini na području opštine 
Prijedor“. Kako je saopšteno iz opštine 
Prijedor  ,projekat je odobren od strane 
Ministarstva za ljudska prava i izbjeglice 
BiH čija je vrijednost 260 000 KM , a 
opština Prijedor  projekat sufinansira sa 10 
000 KM.Inače, kao  implementator 
projekta opština Prijedor je  raspisala javni 
poziv korisnicima  za prijavu za projekat  
„Stambeno zbrinjavanje Roma u 
2010.godini“  koji je trajao  u periodu od 
19.januara do 3.februara 2011.godine .Na  
ovaj javni poziv  prijavilo se  35 
korisnika,a izbor krajnjih korisnika je 
trajao gotovo godinu dana zbog  dužine 
trajanja žalbenog postupka i provođenja 
tenderske procedure za izbor projektantske 
kuće i izvođača radova .Istovremeno za 
potpisivanjem ugovora, preduzeće  „ 
Progres gradnja „ iz Banja Luke je 
uvedeno u posao koji će raditi na izgradnji 
šest kuća  iz temelja, dok će na sedam 
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postojećih objekata biti izvršena djelimična 
rekonstrukcija u skladu sa projektnim 
prijedlogom.Nadzor nad ovim radovima 
biće Zavod za izgradnju grada, a  rok za  
njihov završetak  je 31.mart ove godine. 
 
Opština pomaže javnu kuhinju 
 
Opština Prijedor je odobrila sredstva u 
iznosu od 3750 KM čime će pomoći 
Hrišćanskom humanitarnom udruženju „ 
Hljeb života“ da obezbijede obroke  i u 
dane vikenda za 60 korisnika javne kuhinje 
koja je organizovana pri ovom udruženju. 
Predsjednik „ Hljeba života“ Danko 
Malešević je potvrdio da se obratio opštini 
kako bi im pomogla u obezbjeđivanju 
obroka za korisnike javne kuhinje. 
„ I u ovim hladnim zimskim danima 
nastojimo da pružimo jedan topli obrok 
dnevno za naše korisnike,ali je već neko 
vrijeme problem obezbjeđenja hrane 
tokom vikenda. Opština nam je ponudila 
pomoć i sredstvima koja su odobrena biće 
obezbijeđen i taj obrok za naše korisnike 
tokom  vikenda  u  naredna tri mjeseca“ 
rekao je Malešević. 
U Narodnoj kuhinji humanitarne 
organizacije "Hljeb života" jedan topli 
obrok dnevno dobija 60 korisnika od 
ukupno 138 koliko ih je u Centru za 
ocijalni rad registrovano kao lica u stanju 
socijalne potrebe.Svi oni uglavnom jedva 
preživljavaju i kažu da im je , pogotovo u 
ovim hladnim danima, topli obrok koji 
dobiju u ovoj jedinoj javnoj kuhinji  gradu 
, nešto neprocjenjivo.  
Prijedorčanin Milan Đaković, koji nema 
nikakva primanja, kaže da preživljava 
zahvaljujući toplom obroku u ovoj  kuhinji. 
"Zahvalan sam onima koji nam na ovaj 
način pomažu da preživimo. Iz kuhinje 
ponesemo i nešto hrane kući i tako 
preživljavamo, a sad ćemo imati hranu i za 
vikend što će nam  bar malo olakšati život, 
rekao je Đaković. 
Inače, javna kuhinja pri Udruženju „ Hljeb 
života“ otvorena je u martu prošle godine i 
na početku je imala samo 20 korisnik,a dio 
je projekta   britanske nevladine 

organizacije „ Misija bez granica“  sa 
kancelarijom u Mostaru. 
 
Podjela pomoći za romske porodice 
 
Udruženje Roma opštine Prijedor  
organizovalo  je  podjelu paketa za deset 
najugroženijih romskih porodica. 
Predsjednik ovog udruženja Ramo 
Salešević je istakao da je  sredstva za 
nabavku ove pomoći obezbijedio Savez 
Roma Republike Srpske. 
„ Zahvalni smo što je Savez Roma 
prepoznao potrebu pomoći najugoženijim 
romskim porodicama u ovom trenutku jer 
Romi ionako teško žive ,a ova jaka zima 
pojačala je potrebu njihovog zbrinjavanja 
bar osnovnim namirnicama kao što su 
brašno, ulje, šećer i nešto higijenskog  
materijala koji čine sadržinu ovog paketa“-
kazao je Salešević. 
 

 
 
On je dodao da su među porodicama koje 
su dobile pomoć i domicilni Romi, ali i oni 
koji su prije desetak godina došli na 
područje opštine Prijedor. 
Među onima koji su zahvalni za pomoć 
koju su dobili je i Mirzada Ajrula koja je 
istakla da živi sa porodicom gdje niko 
nema primanja i gdje  da im je svaka 
pomoć dobrodošla. 
„Prijedorski Romi ne traže puno, samo da 
se ne smrznemo i da nam djeca ne budu 
gladna“ kazala je Mirzada. 
Paketi pomoći koje je obezbijedio Saver 
Roma RS  biće dijeljeni i u drugim 
opštinama RS. 
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Održan 2.prijedorski maskenbal 
 
Po ugledu na velike mediteranske pa i 
svjetske turističke centre i u Prijedoru je u 
nedjelju uveče održan maskenbal, koji je 
po drugi put u ovom gradu organizovalo 
Udruženje Slovenaca „ Lipa“. U 
karnevalskoj paradi koja je krenula sa Trga 
majora Zorana Karlice i prošla gradskim 
šetalištem, praćena velikim brojem 
znatiželjnih prolaznika oživjeli su junaci 
crtanih filmova i bajki. 
 

 
Predsjednik ovog udruženja Alenka Uduč 
izrazila je zadovoljstvo što je ove godine 
daleko više maski na ulicama grada nego 
prije. 
-Naši sugrađani su imali priliku da na 
ovom drugom prijedorskom maskenbalu 
vide više  od  200 različitih maski što je 
mnogo veći broj nego prošle godine i što 
nam pokazuje da smo na pravom putu da 
ovo postane tradicionalna i zanimljiva 
turistička ponuda grada", rekla je Udučeva. 
Za uloženi trud oko pripreme maski 
prigodnim nagradama nagrađena su 
udruženja Slovenaca i Ukrajinaca, kao i 
Osnovna škola „ Branko Ćopić“ kao i 
mnogobrojni pojedinci za maske 
Meksikanca, Alise , kapetana Kuke, bake 
gatare,deda Vanje i drugih likova. 
Održavanje drugog "Prijedorskog 
maskenbala" finansijski je podržala opština 
Prijedor. 
 
Omladinski savjet opštine Prijedor 
 
Član Saveza studenata Rudarskog fakulteta 
Prijedor  Blagoja Kovačević novi je 
predsjednik Omladinskog  savjeta opštine 

Prijedor/OSOP/  čime je i zvanično 
završena konstitutivna sjednica krovne 
organizacije prijedorskih omladinskih 
organizacija za 2012. godinu  koja je 
započela krajem prošle godine. Na sjednici 
je za predsjednika Skupštine  OSOP-a 
izabran Draško Anđelić iz Omladinske 
organizacije „Info point“,a izabrani su i 
novi članovi Upravnog i Nadzornog 
odbora te usvojen novi statut.  
„Sjednica je prošla u veoma pozitivnom 
tonu jer smo prethodno imali sastanke gdje 
smo uspjeli da dogovorimo mnoge stvari 
bitne za funkcionisanje OSOP-a. To je 
upravo način na koji ćemo i dalje da 
radimo, sve uz dogovor, da bude dobro 
svim omladincima i omladinskim 
organizacijama u opštini Prijedor. Konačan 
i glavni cilj OSOP-a je da sve omladinske 
organizacije i omladina u Prijedoru znaju 
da postoji  mjesto gdje  oni mogu da se 
obrate, da im mi pomognemo u pitanju 
omladinskih problema. Vrata će biti 
otvorena svima, svi će znati gdje smo i šta 
radimo", rekao je  novoizbrani predsjednik 
OSOP-a Blagoja Kovačević 
Draško Anđelić koji će u narednih godinu 
dana biti predsjednik Skupštine OSOP-a je 
već za 8.februar zakazao prvu sjednicu 
Upravnog odbora na kojoj će biti izabran 
predsjednik UO, sekretar OSOP-a i članovi 
Komisije za mlade u Skupštini opštine  
Prijedor.  
„Upravni odbor bi trebao biti glavni 
nosilac rada ,a predsjednik  OSOP-a će biti 
taj koji će koordinirati rad i biti glavni 
predstavnik u svim kontaktima. To se prije 
svega odnosi na saradnju sa opštinom 
Prijedor, jer bez nje je nemoguće zamisliti 
OSOP. Opština je prije svega ta koja 
finansira rad omladinskih organizacija i 
podržava sve aktivnosti u ovom sektoru 
koji je u proteklih nekoliko godina prolazio 
turbulentan period", rekao je Anđelić.  
On je dodao da će jedan od bitnih zadataka 
ovog saziva OSOP-a biti izrada 
Omladinske politike opštine Prijedor jer 
postojeća se završava krajem ove godine. 
___________________________      
Izdavač: Opština Prijedor 


